



## Svenska Stövarklubben

### Protokoll 16/2022

#### Styrelsemöte 2022-10-31 kl. 19.30

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Andrea Rahm, Göran Johansson, Henrik Mårts, Leif Lundholm, Markus Enstedt, Thomas Larsson och Thomas Eriksson

#### §180 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

#### §181 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till justerare av dagens protokoll väljs Thomas Larsson

#### §182 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns efter tillägg under §6 j) Nordiska mästerskapen k) Rasvård Smålandsstövare l) SVaKs skrivelse ang Bordercollie

#### §183 Föregående protokoll nr 15

Föregående protokoll lästes igenom och läggs till handlingarna.

#### §184 AU-beslut

Följande AU-beslut är tagna sedan föregående möte:

- Beslut att godkänna tre nya jaktprovsdomare.

Vi hälsar följande välkommen till domarkåren:

Anton Norrman-Västernorrland

Daniel Isaksson- Västerbotten

Håkan Engberg- Dalarna

- Beslut taget angående regler och ersättningar för startande ekipage på Nordiska Mästerskapen i Finland 25-27 november 2022.

- Beslut taget angående rasvårdsparning för Smålandsstövare SE19327/2014 Norrgrännas Tigra och Luzernhanen SE24871/2016 Borgabergets Birk och som reserv SE17795/2018 Axemmy's Putte.

#### §185 Inkomna ärenden/rapporter

##### a) Rapport från Har-SM 2022

Andrea och Marita rapporterar kort om SM-tävlingarna i Strömsund.  
Ett bra arrangemang av Jämtland/Härjedalens Stövarklubb.

##### b) Info från SKK 2030 i Falun 19 oktober.

Rolf rapporterar kort om SKK's möte i Falun där jakthundsfolket tyvärr var underrepresenterade.

- c) **Deltagare på styrelsemötet Gräsö?**  
Samtliga i styrelsen planerar att delta i mötet 13-15 november.
- d) **Ordförandekonferens vår/sommar 2023**  
Styrelsen beslutar att ordförandekonferensen anordnas digitalt.
- e) **Nominering till förtjänsttecken**  
Styrelsen beslutar att dela ut en förtjänstnål och en silverplakett.
- f) **Kläder för representation**  
Rolf får i uppdrag att kontakta Engelsons Postorder.  
De kläder som beslutades om i protokoll 2021/17 skall även finnas till försäljning på hemsidan
- g) **Inbjudan till SKK's specialklubbskonferens**  
Deltagare anmäls senast den 25 november, frågan bordlägges till nästa möte.
- h) **Artiklar till Hundsport Jakthund 2023-ansvarig?**  
Förslag är att Markus ansvarar för detta- Frågan bordlägges till nästa möte.
- i) **Revidering av regler för bruks- och bruksuppfödarpris**  
Styrelsen beslutar att ingen ändring görs av nuvarande regler.
- j) **Nordiska mästerskapen**  
Leif har varit i kontakt med de startande. Styrelsen beslutar att dubbelrum bokas till hundägarna så att ev medföljande har boende.  
Thomas E ansvarar för att "landslagsdräkt" beställs till de tävlande.
- k) **Rasvårdsparning Smålandsstövare**  
Styrelsen beslutar att godkänna den förfrågan som inkommit angående inkorsning av Luzernerstövare i Smålandsstövare. Godkänd parning sker mellan SE38221/2017 Asta och Luzernstövaren SE19123/16 Drevhöjdens Boy Hunter
- l) **SVaKs skrivelse ang bordercollie**  
Styrelsen beslutar att Thomas E gör förslag på en skrivelse på Svstkl ställningstagande i frågan.

**§186 Ekonomisk rapport-Henrik**  
Henrik ser till att ett förslag på räntebärande konto tas fram till nästa möte.

**§187 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E**  
Thomas E har inget nytt att informera om angående utställningarna.  
Redogörelse för projektet om utställningsdomare för Svenska raser ges av Göran vid nästa möte.

**§188 Rapport från avelsansvarig- Göran**  
Göran informerar om att han deltagit på möte med SKK's avelskommitté.  
Mera information lämnas till styrelsen när protokollet från mötet är klart.

**§189 Rapport från räv-/regelansvarig-Thomas L**  
Thomas L informerar om att han och Göran har möte med Studiefremjandet den 3 november.  
Distrikt 1 har meddelat att de ställer in sitt fasta rävprov på grund av för få anmälda.

**§190 Rapport från medlemsansvarig/ungdom-Andrea**  
Andrea informerar om att det kommer många varianter av listor från SKK Medlemsservice.  
Listorna tas med för bearbetning till nästa möte som är fysiskt.

**§191 Rapport från hemsidaansvarig- Markus**

Markus informerar om att han inte får in det materiel till hemsidan och Youtube som han önskat.

**§192 Rapport från IT-ansvarig- Leif**

Leif informerar om att butiken nu ligger uppe på hemsidan.

Styrelsen beslutar att IT-gruppen bjuds in till en fysisk träff och att Leif ansvarar för detta.

**§193 Övriga frågor**

Efter förslag från Thomas L beslutar styrelsen att en tävlingskommitté med representanter från varje distrikt bildas.

**§194 Nästa möte**

Nästa möte blir ett fysiskt möte den 14 november.

**§195 Mötet avslutas**

Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson